
Styringsdialogmøde mellem Vridsløselille 
Andelsboligforening og Greve Kommune 
Torsdag den 7. december 2023 kl. 14-15.30 – Greve Rådhus, Mødelokale 7, stuen. 

Deltagere: 

Vridsløselille Andelsboligforening: Vinie Hansen (organisationsbestyrelsen), Mads Reddersen Gauguin (BO 

VEST) 

Greve Kommune: Pernille Beckmann, Anne-Sofie Degn, Tina Malling Kiær, Lisbeth Bybeck Nielsen 

Referat: Lisbeth Bybeck Nielsen 

Afbud: Tina Malling Kiær og Pernille Beckmann 

 

Referat 
1. Velkomst  
Velkomst ved Borgmester Pernille Beckmann  

2. Opfølgning på dialogmøde den 14. november 2023 
Boligorganisationerne og Plan- og Tryghedsudvalget i Greve Kommune holdt dialogmøde den 14. november 

2023. Emnet for dialogmødet var indgåelse af en rammeaftale om strategisk og databaseret tilgang til 

fleksibel udlejning og kommunal boliganvisning. Efter dialogmødet besluttede Plan- og Tryghedsudvalget 

nogle justeringer til rammeaftalen, som udvalget ønsker indarbejdet i den kommende beslutningsproces. På 

styringsdialogmødet følges op på dialogmødet, herunder det videre arbejde med rammeaftalen samt den 

kommende proces og tidsplan.  

I bilag vedlægges revideret forslag til rammeaftale, som er tilpasset Plan- og Tryghedsudvalgets beslutning. 

Referat 
Vridsløselille Andelsboligforening har behandlet rammeaftalen på organisationsbestyrelsesmøde den 6. 

december 2023, hvor de godkendte rammeaftalen. På styringsdialogmødet drøftede parterne, hvordan 

udvikling i beboersammensætning kan følges. Der er gensidige tilkendegivelser om at man ønsker det brede 

samarbejde mellem kommune og boligorganisationer.  

 

3. Kommunal boliganvisning i Askerød 
Kort orientering fra kommunen om, hvordan det går med kommunens implementeringen af den politisk 

besluttede aftale om 100 % kommunal boliganvisning i Askerød.  

Referat 
Kommunen orienterede om arbejdet med at implementere 100 % kommunal boliganvisning i Askerød. 

Kommunen kvitterede i den forbindelse for godt samarbejde med udlejningskontoret i BO VEST. 



 

4. Samarbejde om komplekse problemstillinger 
Kommunen ønsker en drøftelse med boligselskabet om, hvordan parterne kan samarbejde om håndtering af 

komplekse problemstillinger relateret til konkrete beboere.  

Referat 
Drøftelse af, hvordan der kan samarbejdes fremadrettet. Boligorganisationen undersøger aktuel praksis og 

behov. Kommunen afdækker muligheder for boligorganisationernes kontaktpunkter ind i kommunen. 

 

5. Ønsker og mål for samarbejdet mellem boligorganisationen og 

kommunen i 2024 
Kommunen kvitterer for godt samarbejde omkring udarbejdelse af klimahandleplan og håndtering af aftalen 

om boliger til flygtninge.  

Temaer til dialog om mål og ønsker for samarbejdet i 2024: 

- Hvordan ser parterne det kommende samarbejde, når den boligsociale helhedsplan Greve Nord 

projektet stopper medio 2025 

- Tryghed 

- Socialområdets målgrupper: botræning af unge, hjemløsereformen, andre målgrupper 

Referat 
Mål og ønsker for samarbejdet i 2024 blev drøftet. Herunder samarbejds- og organiseringsformer i relation 

til boligsociale indsatser. VA fortalte om verdensmålsudvalg i alle afdelinger, som blandt andet arbejder med 

at øge biodiversiteten og udvikling i de grønne områder. Drøftelse om muligheder for at søge midler til 

konkrete tiltag, herunder i relation til kommunens klimahandleplan. Erfaringsudveksling om muligheder i 

forhold til boliger til socialområdets målgrupper. Boligorganisationen vil gerne samarbejde med kommunen 

om boliger til socialområdets målgrupper, men understreger også behovet for kontaktpunkter ind i 

kommunen, hvis der opstår problemer med socialt udsatte beboere. 

 

6. Økonomi, drift og styringsrapport 
De har i efteråret 2023 været gennemført en administrativ gennemgang af økonomi, drift og styringsrapport 

mellem boligorganisationen og kommunens økonomikonsulent på området. Denne gennemgang har ikke 

givet anledning til bemærkninger, der skal drøftes ved styringsdialogmødet. 

Referat 
Ingen yderligere bemærkninger. 

 

7. Eventuelt 
Intet under eventuelt. 

 


